

# BRAZIL

## Fazenda Café Da Cabana



### Farm Information

**Country:** Brazil

**Region:** Boituva, Mogiana, São Paulo

**Farm:** Fazenda Café Da Cabana

**Altitude:** 800 – 1.000 masl.

**Producer:** Luiz Fernando Schettino Moreir



Organic coffee farming goes far beyond cultivation techniques; it is a conscious choice that respects the natural cycles of the land and fosters a sustainable balance between people and the environment. Free from agrochemicals and synthetic fertilizers, this approach relies on natural practices such as organic compost fertilization, sustainable soil management, and biological pest control—ensuring ecosystem health and the purity of the final product.

At Café da Cabana, organic production is not merely a method but part of the farm's DNA, woven into every practice, crop, and activity that makes this place unique. From the very beginning, when the dream of planting coffee first emerged, the vision was clear: to create an organic cultivation model aligned with our core values and deep respect for nature. Each bean is grown with care and dedication, resulting in a coffee with an authentic flavor that honors its terroir and turns every cup into a singular experience.

It is the perfect union of tradition, innovation, and respect for the natural world.

### Coffees

|          |         |        |
|----------|---------|--------|
| Pleasant | Citric  | Smooth |
| Nuts     | Caramel | Citrus |

**Variety:** IAC 125; Red Obatã & Arara

**Processing:** Natural

**Grade:** NY 2/3, Scr. 14up



**InterAmerican Coffee GmbH**  
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4  
20457 Hamburg, Germany  
Phone +49 40 373 367  
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Schweiz**  
Bahnhofstrasse 22  
CH-6300 Zug, Switzerland  
Phone +41 41 728 7286  
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Ltd.**  
59-61 Farringdon Road  
London EC1M 3JB, United Kingdom  
Phone +44 20 7796 2255  
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

[www.interamericancoffee.de](http://www.interamericancoffee.de)

# BRASILIEN

## Fazenda Café Da Cabana



### Farm Information

**Land:** Brazil

**Region:** Boituva, Mogiana, São Paulo

**Farm:** Fazenda Café Da Cabana

**Anbauhöhe:** 800 – 1.000 masl.

**Produzent:** Luiz Fernando Schettino Moreir



Der ökologische Kaffeeanbau geht weit über reine Anbautechniken hinaus; er ist eine bewusste Entscheidung, die die natürlichen Kreisläufe des Landes respektiert und ein nachhaltiges Gleichgewicht zwischen Mensch und Umwelt fördert. Frei von Agrochemikalien und synthetischen Düngemitteln stützt sich dieser Ansatz auf natürliche Methoden wie organische Kompostdüngung, nachhaltige Bodenbewirtschaftung und biologische Schädlingskontrolle – und gewährleistet so die Gesundheit des Ökosystems und die Reinheit des Endprodukts.

Bei Café da Cabana ist der ökologische Anbau nicht nur eine Methode, sondern ein Teil der DNA der Farm – eingebettet in jede Praktik, jede Kultur und jede Aktivität, die diesen Ort einzigartig macht. Von Anfang an, als der Traum vom Kaffeeanbau entstand, war die Vision klar: ein organisches Kultivierungsmodell zu schaffen, das im Einklang mit unseren Grundwerten und tiefem Respekt für die Natur steht. Jede Bohne wird mit Sorgfalt und Hingabe angebaut, was zu einem Kaffee mit einem authentischen Geschmack führt, der sein Terroir ehrt und jede Tasse zu einem einzigartigen Erlebnis macht.

Es ist die perfekte Verbindung aus Tradition, Innovation und Respekt für die Natur.

### Kaffees

Angenehm

Zitrisch

Weich

Nüsse

Karamell

Zitrusfrüchte

**Variety:** IAC 125; Red Obatã & Arara

**Aufbereitung:** Natural

**Grade:** NY 2/3, Scr. 14up



**InterAmerican Coffee GmbH**  
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4  
20457 Hamburg, Germany  
Phone +49 40 373 367  
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Schweiz**  
Bahnhofstrasse 22  
CH-6300 Zug, Switzerland  
Phone +41 41 728 7286  
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Ltd.**  
59-61 Farringdon Road  
London EC1M 3JB, United Kingdom  
Phone +44 20 7796 2255  
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

[www.interamericancoffee.de](http://www.interamericancoffee.de)